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Uzdrowisko Busko-Zdrój bliżej komunalizacji
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Komunalizacja  uzdrowiska  w  Busku-Zdroju  jest  możliwa  –  taką  deklarację  złożył
wiceminister  Tomasz  Lenkiewicz.  Rozmawiali  z  nim:  marszałek  województwa,  Adam
Jarubas, władze samorządowe Buska i powiatu buskiego oraz poseł Konstanty Miodowicz.
Adam Jarubas poinformował Radio Kielce, że warunkiem komunalizacji będzie opracowanie
biznesplanu, który pokaże, że uzdrowisko w formie komunalnej wcale nie musi być mniej
efektywne rynkowo. Marszałek dodał, że założenia do biznesplanu zostaną wypracowane w
sierpniu. Minister skarbu zobowiąże władze uzdrowiska do współpracy w tym zakresie z
samorządem województwa  oraz  władzami  miasta  i  powiatu.  Będziemy  chcieli  pokazać,
 patrząc na założenia Strategii Rozwoju Regionu, na specjalizacje regionalne, a jedną  z nich
jest turystyka uzdrowiskowa, że uzdrowisko może funkcjonować w warunkach gospodarki
rynkowej i konkurować z innymi w kraju i Europie – powiedział Adam Jarubas. Marszałek
dodał, że jest zadowolony z rozmów z wiceministrem Tomaszem Lenkiewiczem. Podkreślił,
że  dla  ministerstwa,  podobnie,  jak  dla  samorządowców,  ważne  są  aspekty  społeczne
planowanych  zmian  czyli  utrzymanie  miejsc  pracy  oraz  oferty  świadczeń,
współfinansowanych przez NFZ. Próbujemy połączyć aspekty społecznej odpowiedzialności z
rynkowym podejściem, bo mamy świadomość, że uzdrowisko powinno być konkurencyjne i
zarabiać na swoim funkcjonowaniu – stwierdził Adam Jarubas. Uzdrowisko w Busku-Zdroju
znalazło się na liście firm do prywatyzacji. Rząd chce zostawić w swoim ręku tylko jedno
uzdrowisko.  Będzie  to  Krynica-Zdrój.  Pozostałe  mają  być  sprzedane.  Z  nieoficjalnych
informacji wynika, że Busko i Ciechocinek  zostaną  skomunalizowane. 


